
S SEJ IZVRŠNEGA
SVETA

Desetletni
program
izgradnje cest

Ko je občinski izvršni svet razpravljal
in sprejel na znanje finančnb situacijo
pri izvajanju družbenih dogovorov in sa-
moupravnih sporazumov pri 10-letnem
programu izgradnje cest in komunalne
infrastrukture, je izpostavil dejstvo, da
so finančne obveznosti naše občine (3
milijarde) zelo visoke in da kljub temu
na področju Viča ni bilo storjenega do-
volj, ali bolje povedano, od dogovorje-
nega je bilo bore malo tudi realizirane-
ga. Zato izvršni svet zahteva, da SIS za
10-letno izgradnjo cest na eni naslednjih
sej IS poda poročilo, kako je sredstva, ki
jih je prejel, tudi porabil in kaj je na
področju naše občine realiziral. Dejstvo
je namreč, da smo nekatere stvari iz tega
programa na našem področju napravili
že sami (ureditev kanalizacije ob indu-
strijski cesti, Jamova ulica, Trg
MDB,...) in so torej tudi naše finančne
obveznosti zato manjše.

Gradnja OŠ Krim
Čeprav se je zaradi zahtevne gradnje

in del pri pripravi zemljišča za OS Krim
in telovadnico ob njej dokončna izgrad-
nja nekoliko zaviekla, bosta oba objekta
odprta že takoj v začetku prihodnjega
leta. Vendar pa tokrat krajane ne skrbi
toliko, kdaj bosta ta objekta dana v upo-
rabo, ampak, ali bosta sploh uporabna in
dokončana. Inšpekcijski pregled gradgglt
šča je namreč pokazal, da se objekfpo-
seda, menda nekoliko neenakomerno.
To, da se poseda, ni prav nič novega, saj
so posedanja objektov normalna in že
pred gradnjo tudi predvidena. To priča
tudi sam objekt, ki nima, kot se ponekod
šušlja, nobenih razpok. Gradnja se zato
nemoteno nadaljuje. Kljub temu je
izvršni svet zahteval, da LIZ priloži iz-
črpno poročilo o delu pri nadzoru grad-
nje omenjenega objekta in skupaj z
ZRM, izvajalcem SGP Grosuplje in UIS
SML vse svoje aktivnosti usmerijo v za-
gotovitev takojšnje sanacije stanja, z
upoštevanjem dogovorjenih rokov se-
veda.

Barakarska naselja in
stanovanja VI. in VII.
kategorije

Kljub rastočemu standardu in na splošno
boljšim življenjskim razmeram ljudi je še ve-
dno veliko družin, ki živijo v neprimernih sta-
novanjih. Na področju naše občine je iz mese-
ca v mesec več barak. barakarska naselja se
večajo, ogromno je stanovanj VI. in VII. icate-
gorije, predvsem v KS Malči Belič, Krim in
Trnovo. Te probleme je nujno treba začeti
reševati in predvsem preventivno ukrepati. Se-
veda pa to ni samo naloga komisije za postop-
no odstranjevanje barakarskih naselij in sta-
novanj VI. in VII. kategorije, je poudaril
izvršni svet, ampak se morajo pri tem angaži-
rati tudi organizacije združenega dela, katerih
delavci v teh stanovanjih živijo.
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